
 

Treść odpowiedzi na interpelację radnego Artura Czaplińskiego 
w sprawie funkcjonowania i sponsoringu drużyny kolarskiej „Mazowsze serce 
Polski” 

Odpowiadając na Pana interpelację z 3 marca 2020 roku w sprawie funkcjonowania i sponsoringu 
drużyny kolarskiej „Mazowsze serce Polski” uprzejmie informuję, że Samorząd Województwa 
Mazowieckiego nie jest sponsorem i partnerem ww. drużyny. 

Grupie kolarskiej „Mazowsze serce Polski” nie została przekazana żadna kwota, ponieważ 
Samorząd Województwa Mazowieckiego nie prowadzi współpracy na zasadach sponsoringu i 
finansowania działalności zawodowych drużyn sportowych. W związku z tym, także z innymi 
drużynami sportowymi nie została nawiązana taka współpraca.  

Inicjatorem nawiązania współpracy między drużyną, a samorządem Mazowsza był Dariusz 
Banaszek – pomysłodawca stworzenia grupy kolarskiej oraz jej manager generalny. W grudniu 
2019 roku został podpisany list intencyjny dotyczący powstania grupy. List stanowi wyłącznie 
wyraz woli podjęcia współpracy i nie powoduje zobowiązań finansowych dla żadnej ze stron.    

Korzyści dla Samorządu Województwa Mazowieckiego wynikające ze współpracy z drużyną 
kolarską „Mazowsze serce Polski” są wielowymiarowe – od zachęcania dzieci i młodych ludzi do 
ruchu i aktywności fizycznej, poprzez rozwijanie i promocję sportu amatorskiego i zawodowego, 
skończywszy na promocji województwa mazowieckiego na terenie całego kraju, Europy i świata. 

Grupa kolarska otrzymała zgodę na wykorzystanie logotypu „Mazowsze serce Polski”. 

 

 


